



مستشفى دلته  
DallahHospital

23Nov 2017

23 نوفمبر 2017

Dear Valued Partner

شركاؤنا المحترمين

Value Added Tax (VAT) is an indirect tax and will be introduced across KSA on 1 January 2018 at a standard rate of 5%.

ضريبة القيمة المضافة هي ضريبة غير مباشرة مستحدثة في المملكة العربية السعودية ومن المقرر تطبيقها مطلع العام القادم في 01 يناير 2018 بمعدل 5% من قيمة السلع أو الخدمات.

#### VAT Registration

This to inform you that Dallah Hospital VAT registration No is ( 300049358500003) Please provide us your VAT certificate not Later than 15 December 2017 to ensure Compliance with VAT regulations and Continuity of services with Dallah Hospital.

التسجيل لضريبة المضافة  
نفيديكم رقم التسجيل الخاص بمستشفى دلته هو (٣٠٠٠٤٩٣٥٨٥٠٠٠٠٣) كما نأمل تزويدنا بشهادة السجل لـ القيمة المضافة بتاريخ أقصاه 2017/12/15 للتأكد من الالتزام بالشروط والأحكام الخاصة بضريبة القيمة المضافة ولتجنب تعثر التعامل مع مستشفى دلته

#### Tax Invoices

Article 53 of the Implementing Regulations Requires a Tax Invoice to be issued in respect of a taxable supply of goods or services, Hence we would require a Tax Invoice in Accordance with VAT rules and regulations for taxable supply or services made to Dallah Hospital on or after 1 January 2018.

الفوترة الضريبية  
المادة 53 من الانحة التنفيذية تقتضي اصدار سجل ضريبي (فاتورة) بقيمة الضريبة المضافة 5% على سعر السلع والخدمات. مما يقتضي اصدار فواتير ضريبية حسب اللوائح المقرره لـ القيمة المضافة لكل السلع والخدمات المقدمة إلى مستشفى دلته اعتباراً من تاريخ 2018/01/01

Please send your VAT certificate to [purchasing@dallah-hospital.com](mailto:purchasing@dallah-hospital.com)

#### Further Information

Please visit the official website:  
<https://vat.gov.sa>

لمزيد من المعلومات  
ولمزيد من المعلومات يمكنكم الإطلاع على الرابط  
<https://vat.gov.sa>

We thank you for your understanding and Support

ونشكر لكم تعاونكم ودعمكم الدائم

With best regards

Eng. Assaf H. Al-Assaf  
Executive Manager

تقبلو فائق التحية والتقدير  
م. عساف حسين العساف  
المدير التنفيذي



تلفون: ٥٥٥٥ ٢٩٩ ١١ ٩٦٦ + فاكس: ٢٧٢٥ ٤٧٠ ١١ ٩٦٦ + ص.ب ٨٧٨٣٣ الرياض ١١٦٥٢ المملكة العربية السعودية  
Tel.: +966 11 299 5555 Fax: +966 11 470 2725, P.O.Box 87833, Riyadh 11652, Kingdom of Saudi Arabia

